



FU referat – 12. august 2024

Tilstedeværende:	Fraværende:
Eva Mærsk Jonathan Josva Schou John Joyce Maya Hindsberg Nickolaj Oksen – Online Christina Mandrup – Intern revisor Mathias Rytter – Intern revisor Nickolaj Stille Mørk - Hovedbestyrelse	
SEK: René og Anna	

Programpunkter

Programpunkt	Referat
Velkommen og formalia	
Opgaver fra sidst	Eva skal dele kursus-opslag på facebookgruppen danske rollespillere (folkeoplysning og bestyrelseskurser) - Det er gjort og kurset blev afholdt med ca. 15 deltagere Folkeoplysningskurset blev optaget.
Siden sidst	Forpersonskabet - Der har været møde i forpersonskabet - Opdatering på henvendelse vedr. om lokaler i Århus Forpersonskabet har sagt ja til at støtte projektet, med en budgetramme som ændrer sig efter hvor mange foreninger som deltager. Derudover så skal FU vælge en repræsentant til d. 7 september (sommerfest) og 11 oktober workshop. Hvor der gerne må siges et par ord. - Opdatering på henvendelse vedr. Kanoner Forpersonskabet har sendt den endelig opbakning til projektet. Vi afventer nu svar på beregningsgodkendelse og den endelig polititilladelse. Udmeldelse af lokalforening Støtteforeningen for Lyng Rollespil har meldt sig ud, da de ikke lever op til kravene. Kontaktpersonen for region syd er informeret. Aktiviteter - Bestyrelseskurser - Vi har afholdt 3 bestyrelseskurser og har desværre måtte aflyse 1. Der blev afholdt 1 i Aarhus og 2 i KBH. - Folkemøde - Vi har været på folkemødet med 15 personer - Sommerskole - Vi har afholdt sommerskole, som gik rigtig godt. Økonomien og den endelige evaluering bliver lavet færdig i midt august. - Vi har deltaget til 2. møde med solsikkesnors projektet. Internationalt - Internationalt udvalg Vi har fået afreporteret Moldova turen, hvor vi havde Søren Hjort og Victoria Kaxe afsted med DUF. Der er snak om at lave et partnerskabsprojekt med en cosplayforening i Moldova (GO-Con)



	<ul style="list-style-type: none">- Ukraine Samarbejde Vi har afholdt møde med LARP-UA fra Ukraine om et samarbejde med dem.Vi har afholdt møde med DUF omkring projektet, og satser efter deadline d. 1 september.- Afholdt møde med Rollespilsprofessorer i USA om et forløb i Danmark- Vi kæmper stadig med at få afrapporteret Erasmus+ projektet med Dragonlegioni Danmark (efteråret 2023), grundet nye krav om deltagerne skal udfylde en form fra Erasmus. <p>Repræsentation</p> <ul style="list-style-type: none">- Stiftende generalforsamling i Phoenix con, som vil arbejde hen mod at blive en Bifrost lokalforening.- Vi har arbejdet videre med Midtgaards Helte – skydning for video d. 1 september.- Vi har besøgt Rollespilsfabrikkens sommerlejr- Vi har besøgt Sunfall og arrangørerne fra Wonder studios <p>DUF</p> <ul style="list-style-type: none">- DUF ekstern kontrol er begyndt. Der har været første møde, kontrollen ruller derud af.-Digital politik fra DUF på vej. <p>SEK</p> <ul style="list-style-type: none">- Flytning af Sekretariatet - Som meldt så flytter sekretariatet. Det gør vi d. 15 august. Det nye kontor er på samme adresse, men oppe på 3. sal. Det er lidt større, og lidt billigere. Det har også eget køkken og med fælles store mødefaciliteter ude på gangen.- Vi har ansat en ny supersoldat! Velkommen til Anna Krølner- Owen har været på 14 dages barsel, da han blev far til endnu en sød dreng.
Optagelse af nye lokalforeninger: Projekt Mithril	<p>Projekt Mithril søger om optagelse</p> <p>En jysk forening stiftet sidste år. Laver nørde aktiviteter (40 k, magic osv) de vil også lidt rollespil. Deres vedtægter er fine. De har 6 medlemmer men de begynder at hive flere ind når de har lokaler. Note, de har et højt kontingent i forhold til unge.</p> <p><u>Foreningen er optaget uden forbehold</u></p>
Henvendelse om mellemfinansiering på fondsprojekt	<p>Kompagni Gottheim søger om mellemfinansiering på fondsprojekt (29.100 kr på projektmidler fra Friluftsrådet)</p> <p>Vi har likviditeten og de opfylder alle krav. <u>Det er godkendt.</u></p>
Bifrost på Conner og markeder	<p>Punktet overgår til HOB3 møde</p>
Vedtægtsopdateringer	<p>Der skal gennemtjekkes vedtægter, så formuleringer kan blive skarpere, så de bliver diskuteret mindre til GF og bedre passer til ønsket praksis.</p> <p>Alle i FU gennemlæser vedtægterne, og der bliver taget noter til Joyce og Oksen, der vil skrive vedtægtsændrings forslag til næste HOB møde.</p>



Gennemgang af noter fra revisor vedr. årsregnskab	Overgår til næste møde
Planlægning af HOB møde 3	<p>Nedsat arbejdsgruppe til hvad vi gør til plus 30 bifroster.</p> <p>Nedsat arbejdsgruppe til kun HOB 3 omkring Bifrost bog skrivning.</p> <p>Opkvalificeringsoplæg, Forenings ideologiske praksis, speed blok på 30 min, med Mathias.</p> <p>Bifrostpuljen.</p> <p>Økonomisk opdatering.</p> <p>Vedtægtsændringer skal præsenteres.</p> <p>Strategiblok del 2 – med Eva og Jonathan</p> <p>Præsentation af Trygheds papir</p> <p>HOB på Forum. Nogen der vil melde ind ift genbrugs show og en snak om politisk ledelse og repræsentation. 15 min + Donationer til Bifrost puljen.</p>
Evt.	<p>Frederikke Høyer og Alicorns, overvejer at indsende en udtalelse omkring GDPR-opkvalificering til GF. Vi ønsker at de sender forslag ind til hovedbestyrelsen om hvad de ønsker, da vi gerne vil holde kurser eller lignende om emnet. Der kommer også et GDPR-kursus på Forum.</p>
Opgaver til næste	<p>Punkter til næste møde:</p> <ul style="list-style-type: none">- FU skal vælge en repræsentant til arrangementerne i Aarhus d. 7 september (sommerfest) og 11 oktober (workshop)- Gennemgang af noter fra revisor <p>Oksen og Joyce - skrive vedtægtsændringsforslag, så det er klar til HOB 3.</p> <p>Jonathan, Eva, Joyce, Oksen - Husk at sende bilag til HOB 3 (strategi, 30år+, vedtægtsændringer)</p>